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P R O T O K Ó Ł Nr XXIII/09 
z XXIII Sesji Rady Gminy Stara Biała 
odbytej w dniu 10 grudnia 2009 r. 
 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Stara Biała 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2010”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Starej Białej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

w Starej Białej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara 

Biała 

z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, niektórych innych składników wynagradzania oraz wynagradzania za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród, wysokości 

i szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 

i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1  
XXIII sesję Rady Gminy Stara Biała otworzył Jan Wrześniewski – Przewodniczący 
Rady Gminy. Stwierdził, Ŝe zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych 
co stanowi quorum, wobec czego Rada moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały.  
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję, 
radnych, sołtysów i gości zaproszonych. 
 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 910 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Ad. 2  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
porządku obrad. Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 
proponowanego porządku obrad.  
Wójt zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 14. punktu 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie przez 
Gminę Stara Biała gruntu połoŜonego w m. Nowe Proboszczewice. 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad z wnioskiem Wójta. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 3 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali 
projekt protokołu z posiedzenia XXII sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, 
czy zgłaszają uwagi i zastrzeŜenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt protokołu z XXII sesji. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Protokół przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 4 
Wójt Gminy  złoŜył informację o pracach w okresie między sesjami: 

• Zakończone zostały prace przy budowie świetlicy wiejskiej  
w m. Bronowo-Zalesie. Obiekt został zgłoszony do odbioru.  

• Gmina złoŜyła wnioski na remont budynku Ośrodka Zdrowia w Nowych 
Proboszczewicach oraz na remont świetlicy wiejskiej we Włoczewie w ramach 
osi IV Leader PROW na lata 2007-2013 działanie: WdraŜanie lokalnych 
strategii rozwoju. Kwota dofinansowania, jaką moŜna uzyskać to 41 000 
złotych. 

• Prawdopodobnie w grudniu zostanie rozstrzygnięty konkurs na 
dofinansowanie działania: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności 
wiejskiej w ramach programu PROW. Gmina składała wniosek 
o dofinansowanie na budowę II etapu kanalizacji sanitarnej w m. Brwilno. 
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• W najbliŜszym czasie zakończona zostanie budowa boiska Orlika 
w m. Maszewo DuŜe. Dzięki sprzyjającym warunkom atmosferycznym prace 
zostaną zakończone w planowanym terminie zgodnie z umową. Boisko Orlik 
2012 to obiekt składający się z boiska pokrytego sztuczną nawierzchnią 
trawiastą do gry w piłkę noŜną oraz z boiska wielofunkcyjnego pokrytego 
nawierzchnią poliuretanową do gier zespołowych. Ponadto obiekt wyposaŜony 
jest w zaplecze socjalne. Całość została ogrodzona i oświetlona. Dodatkowo 
na terenie Orlika zamontowany zostanie monitoring. 

• W dalszym ciągu Związek Gmin Regionu Płockiego czeka na podpisanie 
umowy na dofinansowanie budowy drogi Nowa Biała – Mańkowo i Kobierniki. 
Budowa drogi Nowa Biała – Mańkowo została zakończona w 2008 roku, 
natomiast pod budowę drogi Srebrna – Kobierniki został przekazany plac 
budowy i wykonawca przystąpił do realizacji inwestycji. 

• Do chwili obecnej nie nastąpiło rozstrzygnięcie konkursu oświatowego, na 
który Gmina składała wniosek pod nazwą „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych 
w Gminie Stara Biała poprzez rozbudowę i modernizację Zespołu Szkół 
w Maszewie DuŜym i Starych Proboszczewicach”  do RPO WM w ramach 
działania 7.2 Infrastruktura słuŜąca edukacji.  

• Nabór wniosków do RPO WM na termomodernizację budynków uŜyteczności 
publicznej został przesunięty w czasie. Gmina planuje złoŜyć wniosek na 
wykonanie docieplenia budynku urzędu gminy, budynku szkoły w Starych 
Proboszczewicach oraz budynku szkoły w Maszewie DuŜym.  

• Zakończona została budowa drogi Dziarnowo – Proboszczewice. Część 
płatności zostanie przełoŜona na rok przyszły. 

• Budowa stadionu w Nowych Proboszczewicach – część płatności 
zaplanowana 
w budŜecie na 2009 rok zostanie przełoŜona na przyszły rok. 

• Budowa ulicy  Modrzewiowej – ze względu na występujące problemy 
z wykonawcą, część prac zostanie przełoŜona na rok przyszły. W chwili 
obecnej ze względu na warunki atmosferyczne nie zgodziliśmy się na 
połoŜenie warstwy ścieralnej nawierzchni asfaltowej. 

• Wkrótce zostanie ogłoszony przetarg na remont i rozbudowę budynku szkoły 
w m. Wyszyna.  

• Ochotnicze straŜe poŜarne działające na terenie Gminy pozyskały 
2 samochody. Gmina uzyskała od Urzędu Marszałkowskiego dotację 
w wysokości 66 287 złotych na zakup samochodu lekkiego dla 
OSP Proboszczewice. OSP Stara Biała z Zarządu Oddziału Województwa 
Mazowieckiego ZOSP RP WM otrzymała dofinansowanie w wysokości 
60 000 złotych na dokonanie karosacji samochodu bojowego. 

• Gmina wystąpiła do Komunikacji Miejskiej z propozycją utworzenia 
dodatkowego kursu na trasie linii autobusu Nr 18 na terenie gminy. Przez 
okres próbny wynoszący 4 miesiące uruchomionych zostanie 5 kursów na 
trasie od strony Maszewa DuŜego do PKN ORLEN brama Nr 1i z powrotem. 
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Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy radni mają zapytania do sprawozdania 
złoŜonego przez Wójta. 
Radny Piotr Rutkowski  zapytał, czy w związku z odrzuceniem wniosku złoŜonego 
przez sołectwo Nowe Trzepowo w miejscowości tej zostanie zrealizowana inwestycja 
dotycząca zamontowania oświetlenia ulicznego? 
Radny Władysław Mikołajczyk  zasygnalizował, iŜ w lokalnej prasie ukazał się 
artykuł dotyczący dofinansowania do paliwa dla rolników. Poprosił Wójta o dokładne 
wyjaśnienie tematu. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego Wójt  wyjaśnił, iŜ sprawy 
oświetlenia ulicznego są na etapie konsultacji z Zakładem Energetycznym. Natomiast 
nierealne jest wykonanie inwestycji w tym roku. 
W odpowiedzi na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka Wójt  wyjaśnił, iŜ dotacja 
przyznana przez Wojewodę Mazowieckiego na zwrot podatku akcyzowego 
zawartego 
w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej pokrywa wydatki 
w wysokości 73,29% naleŜnego do zwrotu podatku akcyzowego dla rolników. 
Rolnicy złoŜyli wnioski o zwrot podatku akcyzowego za zakupiony olej napędowy 
w okresie marzec - sierpień 2009 rok na łączną kwotę 161 115,14 złotych. Łączna 
kwota, jaką gmina powinna otrzymać wraz z 2% prowizją dla Urzędu Gminy to 
164 337,44 złotych. Zatem do pełnego pokrycia zapotrzebowania brakuje 
46 262,44 złotych. 
Znając bardzo trudną sytuację finansową rolników Wójt podjął decyzję, 
aby z własnych środków gminy wyasygnować kwotę 46 262,44 złotych, aby w 100% 
wypłacić zwrot podatku akcyzowego dla rolników. 
 W ten sposób gmina kredytuje budŜet państwa, mając jednocześnie nadzieję, Ŝe te 
środki zostaną gminie zwrócone w 2010 roku. 

Ad. 5 
Przewodniczący Rady złoŜył sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia  
komisji, którego tematyką była analiza projektu budŜetu na 2010 rok. 
Komisja Polityki Społecznej  między sesjami spotkała się raz i zajmowała się 
opracowaniem planu pracy komisji na 2010 rok. 
 
Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy radni mają uwagi do złoŜonych sprawozdań. 
Radny Stanisław Wi śniewski  nadmienił, Ŝe na posiedzeniu komisji spytał o projekt 
techniczny kanalizacji sanitarnej w m. Wyszyna i Ludwikowo, natomiast nie zostało to 
zapisane w protokole. 
 
Ad. 6 
W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych oraz ud zielenie odpowiedzi” 
poruszono następujące tematy: 
Radny powiatowy Marek Moderacki poinformował, iŜ na miejsce zmarłego radnego 
powiatowego Tadeusza Woźniaka radną powiatową została powołana p. Małgorzata 
Purcelewska – dotychczasowa dyrektor szkoły w Sikorzu. 
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Radny powiatowy Marek Moderacki poinformował, iŜ gmina złoŜyła do władz 
powiatu pismo z prośbą o zwolnienie z opłat za wymianę dokumentów mieszkańców 
gminy Stara Biała w związku z wprowadzeniem nazewnictwa ulic w m. Biała, 
Maszewo DuŜe i Mańkowo. Pismo to w drodze urzędowej zostanie skierowane do 
odpowiednich osób celem rozpatrzenia. 
Radny powiatowy Lech D ąbrowski stwierdził, iŜ faktycznie istnieje moŜliwość 
zwolnienia mieszkańców gminy z opłat za  wymianę dokumentów w związku 
z wprowadzeniem w miejscowościach nazewnictwa ulic. NaleŜy jednak pamiętać, 
Ŝe w sytuacji pozytywnego rozpatrzenia pisma złoŜonego przez gminę Stara Biała –
kaŜda kolejna gmina powiatu płockiego w podobnej sytuacji równieŜ zwróci się do 
powiatu o pomoc. WiąŜe się to zatem z dodatkowymi kosztami dla powiatu. Stąd teŜ 
temat wymaga starannego rozeznania. 
 
Kierownik Posterunku Policji Zdzisław Dybiec poinformował, iŜ w ostatnim czasie 
zatrzymano działającą na terenie gminy grupę włamywaczy do domków 
jednorodzinnych. 
Ponadto Kierownik powiedział, iŜ z pieniędzy, jakie zostały przeznaczone na 
potrzeby posterunku policji, zostanie zakupiony przyrząd do pomiaru kontroli 
szybkości na terenie gminy. 
Przewodnicz ący Rady  zwrócił się z prośbą do Kierownika Posterunku Policji, aby 
Policja zwróciła uwagę i ewentualnie karała osoby, które parkują samochody na 
chodnikach niezgodnie z przepisami drogowymi. Uzasadnił to tym, Ŝe gmina wydaje 
bardzo duŜe środki na budowę dróg i chodników, które są następnie dewastowane 
przez parkujące samochody. 
Sołtys Stanisław Mokrzki zwrócił się z prośbą o interwencję policji w sprawie 
przebywających na terenie m. Nowe Trzepowo bezdomnych, którzy nielegalnie 
zamieszkują opustoszałe budynki gospodarskie.  
Kierownik Posterunku Policji wyjaśnił, iŜ temat jest policji znany i została podjęta 
interwencja. 
 
Radny Mariusz Downarowicz: 

• W imieniu mieszkańców m. Brwilno zwrócił się z prośbą o zwiększenie kursów 
autobusu linii 23, bądź teŜ o wydłuŜenie kursu linii 19 lub 26. Pismo od 
mieszkańców wpłynęło w tej sprawie do Urzędu Gminy. 

• Czy w dziale budŜetu gospodarka wodno – ściekowa przeznaczone są środki 
finansowe na wykonanie indywidualnych przyłączy do sieci kanalizacyjnej? 
Czy zadania z tego zakresu będą realizowane w przyszłym roku? (p. Sobczak) 

 
Radny Władysław Mikołajczyk: 

• Po rozmowie z pracownikiem urzędu gminy stwierdził, iŜ brakuje środków na 
bieŜące naprawy dróg. W związku z tym zwrócił się do Wójta o dokonanie 
przesunięcia środków finansowych w budŜecie gminy z zimowego utrzymania 
dróg na bieŜące ich naprawy.  
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Radny Piotr Rutkowski: 
• Czy jest moŜliwość przywrócenia środków finansowych wyodrębnionych 

w ramach funduszu sołeckiego dla m. Nowe Trzepowo? 
 

Radny Marek Krajewski: 
• Przypomniał o przesunięciu słupa w drodze wewnętrznej w Maszewie DuŜym? 

Sprawa ta „ciągnie się” od kilku lat. 
• Na jakim etapie jest sprawa dotycząca zamontowania światła na zasadzie 

przycisku na przejściu dla pieszych w rejonie szkoły w Maszewie DuŜym? 
 

Sołtys Nowego Bronowa: 
• Prośba o zamontowanie 3 lamp oświetleniowych na przystanku autobusowym 

w m. Nowe Bronowo. 
• Prośba o zamontowanie lustra przy skrzyŜowaniu dróg powiatowych 

w m. Ogorzelice, które zostało zniszczone. 
 

Odpowiedzi Wójta: 
• Na pytanie radnego Mariusz Downarowicza : 

� Wniosek złoŜony przez mieszkańców Brwilna zostanie przekazany do 
Komunikacji Miejskiej w Płocku, gdyŜ dotyczy on spraw, na które 
gmina nie ma wpływu. 

� Jeśli wniosek faktycznie jest zasadny – zostanie zrealizowany 
w przyszłym roku. 

• Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka : 
� W budŜecie gminy nie ma odrębnej puli pieniędzy przeznaczonej na 

zimowe utrzymanie dróg. Niezbędne prace remontowe na drogach 
wykonywane są na bieŜąco. Istotnie jest problem natury finansowej 
w tym zakresie, ale istnieje moŜliwość przesunięcia płatności na rok 
przyszły. 

• Na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego : 
� Zapisy zawarte we wniosku złoŜonym przez sołectwo Nowe Trzepowo 

według dyrektora RIO w Płocku były niezgodne z wymogami, 
w związku z tym nie ma moŜliwości ponownego wpisania ich do 
budŜetu. Istnieje moŜliwość wpisania  inwestycji do budŜetu na 
ogólnych zasadach bez uwzględniania funduszu sołeckiego. 

• Na pytania radnego Marka Krajewskiego : 
� Dokumentacja została uzgodniona i zaakceptowana. Pozostaje czekać 

na realizację zadania. 
� Temat został zgłoszony do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie. Trwają uzgodnienia i czekamy na 
uzyskanie akceptacji. Być moŜe dobrym rozwiązaniem byłoby 
zamontowanie światła pulsującego, podobnie jak w Białej. 
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• Na wniosek sołtysa Nowego Bronowa:  
� Wniosek o wykonanie oświetlenia ulicznego moŜna wpisać do budŜetu 

gminy na rok 2010 na ogólnych zasadach, a nie w ramach funduszu 
sołeckiego. Sprawę te będzie rozpatrywać Komisja BudŜetowa 
w przyszłym roku. 

Odpowiedzi na prośbę sołtysa Nowego Bronowa udzielił radny powiatowy – Lech 
Dąbrowski. Stwierdził on, iŜ faktycznie skrzyŜowanie ulic w Ogorzelicach jest 
niebezpieczne. Zastanawiano się juŜ nawet nad zmianą organizacji ruchu w tamtym 
rejonie, jednakŜe powołana w tym celu komisja stwierdziła brak zasadności takiego 
posunięcia.  
 
O godzinie 1105   Przewodniczący Rady ogłosił pól godziny przerwy w obradach. 
O godzinie 1135 wznowiono obrady. 
 
 
Ad. 7 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Stara Biała  z organizacjami pozarządowymi 
na rok 2010” . 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
  
Ad. 8 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2010” 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 9 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie  powołania 
Komisji Inwentaryzacyjnej. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 



8 
 

 
Ad. 10 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie  zmian 
w Statucie Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad.11 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmian 
w Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 12  
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmian 
w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starej Białej. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 13 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała z dnia 12 marca 2009 roku 
w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, niektórych innych 
składników wynagradzania oraz wynagradzania za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  wyjaśnił, na czym polegają wprowadzone w stosunku do ubiegłego roku 
zmiany. 
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Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto wi ększością głosów (14 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”). 
 
Ad. 14 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie gminy na 2009 rok 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały 
i poprosiło zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 15 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na nabycie przez Gminę Stara Biała gruntu połoŜonego 
w m. Nowe Proboszczewice. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  wyjaśnił, iŜ nabycie przez gminę gruntu posłuŜy za przedłuŜenie 
ul. Poniatowskiego.  
Radny Wojciech śółtowski zapytał, czy nie jest zasadne wykupienie większej ilości 
gruntów, aby wytyczyć drogę na całej jej planowanej długości? 
Wójt stwierdził, ze na razie nie ma takiej potrzeby, gdyŜ zarówno gmina, jak 
i właściciele gruntów połoŜonych w tym rejonie nie są zainteresowani tematem. 
Po krótkiej dyskusji i braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 16 
Zapytania i wolne wnioski. 

• Radny Marek Krajewski zapytał, czy w związku z wprowadzeniem 
nazewnictwa ulic w niektórych miejscowościach Rada Gminy będzie 
podejmowała uchwałę dotyczącą określenia jednolitych tabliczek 
z oznakowaniem nieruchomości. 
W wyniku dyskusji uznano, aby nie narzucać mieszkańcom konkretnych 
rozwiązań. 

• Sołtys MiłodroŜa zwrócił się z prośbą o prawidłowe ustawienie  tablic 
informacyjnych z nazwą miejscowości. 

• Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących komisji rady gminy 
o przygotowanie projektów planów pracy komisji na rok 2010 i przekazanie 
ich sekretarzowi gminy do 20 grudnia br. 
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Ad. 17. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 1235 Przewodniczący Rady 
zamknął posiedzenie XXIII sesji Rady Gminy. 
 
 
 
 
Protokolant 
Joanna Finkowska - Prusak 


